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Interpelacje i zapytania radnych  

 

Radna GRAŻYNA MEKSUŁA  

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, ja w imieniu mieszkańców chciałam 

zadać dwa pytania. Ponieważ dzisiaj na sesji będziemy zajmować się bardzo ważnym 

tematem jakim jest Droga Wschodnia moje pierwsze pytanie brzmi tak: dlaczego listopadowy 

raport z konsultacji społecznych w sprawie Budowy Drogi Wschodniej nie został 

opublikowany na stronie BIP? I co w związku z pierwszym pytaniem, w jaki sposób 

mieszkańcy mają zorientować się w sprawie raportu, który dzisiaj ma być przedmiotem 

głosowania? Bardzo dziękuję. 

 

BURMISTRZ 

Pani radna Meksuła o braku zamieszczenia raportu. Dostępność była powszechna, bo i Państwo 

dostaliście, tak jak widzicie. Mieszkańcy …, nikt nie zgłaszał, jeśli nie było, bo ja nie 

sprawdzałem, czy nie było raportu na stronie internetowej, ale było szeroko rozpropagowane do 

każdego kto chciał. 


